

《单词百科:corticosteroid是什么意思?corticosteroid怎么发音?corticosteroid的解释和用法》

英语单词corticosteroid是什么意思?corticosteroid怎么读?corticosteroid怎么发音?简答网为您整理了corticosteroid的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



corticosteroid怎么读

corticosteroid的读音:[kɒtɪkəʊ'stɪərɔɪd]

corticosteroid的意思

1、n.& adj.皮质甾类（的），皮质类固醇（的）；

corticosteroid的相关词组

1、corticosteroid withdrawal syndrome [医]皮质类固醇戒断综合征;

corticosteroid的近义词

- 1、 **adrenal cortical steroid** [医]肾上腺皮质类固醇, 肾上腺皮质甾醇;
- 2、 **corticoid** n.肾上腺皮质类脂醇 (等于corticosteroid) ;

corticosteroid的双语例句

- 1、 A corticosteroid, C 21 H 30 O 4, that functions in the metabolism of carbohydrates and proteins.

皮质'. '甾'. '""'. '酮'. "一种类皮质激素, c21h30o4, 其作用于碳水化合物和蛋白质的新陈代谢.

- 2、 Conclusion We treated corticosteroid-dependent dermatitis by heparin sodium cream with satisfied effect.

结论肝素钠软膏外用治疗皮质类固醇激素依赖性皮炎取得了满意的疗效.

- 3、 The mechanism of corticosteroid-induced ocular hypertension is increased aqueous outflow resistance.

类固醇诱导性高眼压的发生机制是房水流出阻力的增加.

- 4、 Patients usually respond well to corticosteroid therapy and have a good prognosis.

患者对类固醇疗法反应良好,并且预后也良好.

- 5、 Objective To observe the effectiveness of Tacrolimus Ointment on corticosteroid-dependent dermitis.

目的:观察他克莫司软膏对激素依赖性皮炎的治疗作用.

- 6、 The two diseases have biological correlativity, such as corticosteroid-secreting rhythm disturbance, insulin resistance and so on.

糖尿病和抑郁症具有生物学相关性, 如皮质醇分泌节律紊乱和胰岛素抵抗等.

- 7、 Objective: To test whether intravenous corticosteroid administration after cardiac surgery prevents AF after cardiac surgery.

目的: 研究在心脏外科手术后静脉输注皮质类固醇激素是否能预防术后房颤的发生.

8、There is uncertainty as to whether corticosteroid and bupivacaine combination improves outcomes in lumbosacral spine surgery.

而对于联合应用皮质类固醇激素和布比卡因是否可以改善腰骶椎手术中的效果尚不明确.

9、There is an enhanced corticosteroid effect in patients with hypothyroidism and in those with cirrhosis.

有一种改进类皮质激素作用,在那些身患甲状腺底下和肝硬化的病人.

10、Corticosteroid-induced ocular hypertension and glaucoma has been recognized for more than 50 years.

人们认识激素性高眼压和青光眼已经50多年了.

11、Administration of corticosteroid or injection of local agent has been additive treatment methods for opioid drugs.

服用皮质类固醇激素或者局部注射麻醉剂已经成为阿片类药物的辅助治疗方法.

12、The use of antidepressant drugs does not relieve and may exacerbate adreno-corticosteroid induced mental disturbances.

使用抗抑郁药不缓解,可能加剧肾上腺皮质激素所致精神骚乱(智力障碍).

13、Fluocinolone is a synthetic corticosteroid and is used to decrease inflammation in the skin.

氟轻松是合成的类皮质激素它常被使用减轻皮肤炎症.

14、Conclusion Postoperative endophthalmitis should be generally controlled by the use of corticosteroid, mydriatic and so on.

结论术后眼内炎应用皮质类固醇、散瞳剂等药物大多能够控制.

15、They were treated with early immobilization combined with early and sufficient antibiotics and adequate corticosteroid.

对确诊为手术后椎间隙感染的患者严格卧床,早期静脉联合应用大剂量抗生素,并给予适量激素.

以上是简答网为您整理的corticosteroid怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助

。查看更多关于corticosteroid的用法、corticosteroid的释义、corticosteroid的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/corticosteroid>

